

Description

The Occasional Child Care Service aims at providing short daytime care for children whose parents are occasionally unable to take care of them due to sudden commitments. It prevents accidents that may occur in case children are left unattended at home.

Target Service Group

Children aged 2 to 6 (except those who are ill, taking medicine or suffer from infectious diseases)

Service Details

1. Child will follow the School's schedule and join the indoor activities; however, outdoor activities and tutoring are not included.
2. Child with special needs may contact Special Child Care Centres. Related information is accessible at the Social Welfare Department website (www.swd.gov.hk)

Enrolment Procedures

Make appointment in person or by phone call. First-time users will register – please bring photocopies of:

- Identification document of parent / guardian
- Identification document of child

**BY APPOINTMENT – FIRST COME,
FIRST SERVED**

Service Hours and Fees

1. Mondays to Fridays:
8:00 a.m. to 6:00 p.m.
2. Saturdays: 8:00 a.m. to 1:00 p.m.
3. Fee: \$16 for every 2-hour session.

Full Day (8 hours)	\$64.0
3 Sessions (6 hours)	\$48.0
Half Day (4 hours)	\$32.0
1 Session (2 hours)	\$16.0
Meal	\$6.5

4. Service suspended during school holidays, special events, or when Typhoon Signal no. 3 (or higher) or Red or Black Rainstorm Signal is issued.
5. Service Fee Subsidy is available for low-income families (proof of family income required) – feel free to contact our staff for application particulars.
6. Fees are non-refundable.



建生浸信會

白普理幼兒園

暫託服務



地址：屯門建生邨泰生樓地下

電話：2455 9803

傳真：24543335

網址：www.ksbc.edu.hk

電郵：ksbc@ksbc.edu.hk

簡介

為應付突發之需要而暫時不能照顧子女的人士，提供短暫的時段式日間照顧服務，避免兒童留在家中，以致發生意外。

服務對象

2-6 歲兒童 (因病須服藥，或受傳染病感染的兒童，恕無法提供服務)

服務內容

1. 與校內學童一起參與校內活動及程序。但不包括戶外活動及跟進、教導功課。
2. 有特殊服務需要者，可向特殊幼兒中心查詢，有關資訊可瀏覽社會福利署網頁 (swd.gov.hk)。

申請手續

家長可預早親臨本園，或致電預約。首次申請服務時，請攜備下列文件副本，辦理登記手續：

- 家長 / 監護人身份證明文件
- 兒童身份證明文件

敬請預約，額滿即止。

服務時間及收費

1. 星期一至五：
上午 8:00 至下午 6:00
2. 星期六：上午 8:00 至下午 1:00
3. 收費：每 2 小時一節，每節\$16

全日 (8 小時)	\$64.0
三節 (6 小時)	\$48.0
半日 (4 小時)	\$32.0
一節 (2 小時)	\$16.0
膳食	\$6.5

4. 如學校假期或特別活動，天文台懸掛三號或以上颱風信號，或紅色、黑色暴雨訊號，服務暫停。
5. 另設「低收入延展服務費」資助申請，詳情可向本校職員查詢。
6. 已繳費用，如未能於當日使用，一概不獲退還。



**KIN SANG BAPTIST CHURCH
BRADBURY PRE-SCHOOL**

OCCASIONAL CHILD CARE SERVICE



Address: G/F, Tai Sang House,
Kin Sang Estate, Tuen Mun
Tel.: 2455 9803
Fax: 2454 3335
Website: www.ksbc.edu.hk
E-Mail: ksbc@ksbc.edu.hk